
Bestyrelsesmødet den 3. november 2022.  

Tilstede: Rigmor, Henrietta, Henrik, Birgitte 

Afbud: Karin Øgir 

 

Dagsorden: 

1.Tyveri fra fryse-, cykel-, og tørrerum - hvordan kan vi undgå det?  

2. Kasseren. Hvordan sikre vi bedst, at der er styr på økonomien og minimalt arbejde til   

kasseren.  

3. Vicevært situationen!  

4. Helhedsplan  

5. Ny affaldssortering 

6. Billiard og dart  

7. El ladestander 

8. Eventuelt 

Referat: 

1. Alle har adgang SKAL ændres. Man skal kun have adgang til vaskeriet i de andre    

blokke end ens egen blok. IKKE til fryserum, cykelkælder og tørrerum. 

Der må være en oversigt over hvem der har nøgler og hvor mange nøgler der er blevet 

lavet/udleveret til hver lejlighed. Vi vil afholde et møde med administrationen 

2. Alle oplysninger skal noteres på kvitteringerne, og kvitteringerne skal afleveres til 

kasseren hurtigst muligt. Så vidt muligt ingen kontanter, kontanter skal indbetales på 

bankkontoen, senest den sidste dag i måneden.  

Henrietta fortsætte som kasser resten af året. 

3.Varmemestre situationen er uacceptabel – der er kun 2 varmemestre til 5 afdelinger. 

4. Der er modtaget et tilbud 

5. Alle beboere er informeret, vi afventer hvad der videre skal ske. 

6. To frivillige vi starte billard og dartklubben og igen. Rummet ligger i kælderen under nr. 

25. 

7. Afdelingen har ikke penge til det på nuværende tidspunkt. Afdelingsbestyrelsen går ind 

for grøn energi, men vi kan på nuværende tidspunkt ikke forsvarer at bruge penge vi ikke 

har. 

I forbindelse med dette, gør vi opmærksom på, at der – forhåbentligt – jo hellere ikke er 

nogle beboere der oplader batterier til el-cykler m.m. på de fælles elmålere. 

8. Intet 

Næste bestyrelsesmøde er torsdag den 1. december 2022. 


